

溶文研究 (季刊)

二〇一五年第四期(总第一三七期)

论汉语方言地理信息系统(GIS)如何李,闾国年	(1)
聚类分析在汉语方言研究中的运用	(7)
吴语中表示"左"的本字秋谷裕幸,汪维辉	(15)
先秦出土文献语料类型分析刍议	
——以《包山楚简》与《郭店楚简》为例	(19)
重文号和"之"字讹混广例 ····································	(26)
义位组合的对立异化研究	(29)
《广韵》《集韵》的音义与现代大型辞书的注音问题 蔡梦麒	(35)
和确定黏合式述补结构语法地位相关的几个形态学问题 … 宋文辉	(42)
与"动词+时量成分+宾语"结构有关的几个问题	(50)
"要是 P 就好了"句式的情态表达功能 ····································	
	(55)
构字对整词雅俗取向的影响	
——兼谈海峡两岸语文词典对雅俗词语的不同取态	(61)
书讯 简讯 (14) 封三	封底
Contents of Major Papers	
Study on the Chinese Dialect Geographic Information System (GIS) Liu Lili, Lv Guonian	(1)
The Application of Cluster Analysis in the Study of Chinese Dialects ····································	(7)
An Etymology of the Word "Left" in Wu Dialects	(15)
Discussion on the Type of the Unearthed Literature During the Pre-Qin Period	
——Take Baoshan(包山)Chu Bamboo Slips and Guodian(郭店)Chu Bamboo Slips for Example · · · · · · Liu Zhiji	(19)
The Mis-use and Confused Cases of the Repeating Mark and the Chinese Character Zhi (之)・・・・・・・Zhang Yongquan	(26)
Study on the Opposite Dissimilation of Chinese Sememe Combination	(29)
Phonetics and Semantics of Guangyun (广韵) and Jiyun (集韵)	(25)
and Phonetic Notations of Modern Large-scale Dictionaries	(35)
Some Morphological Problems about the Grammatical Statue of Modern Chinese Asyndetic V-C Constructions	(42)
Several Problems about the Structure of "Verb +Temporal Measure Components + Object"	(50)
The Modal Expression Functions of the Sentence Patterns "Yaoshi(要是)P Jiuhaole(就好了)"········ Zhang Xueping	(55)
The Influence of Morpheme on the Word's Elegant or Vulgar Orientation	
——Also Talk about the Different Attitude on the Elegant Words and Vernacular Words	
in Language Dictionaries across the Taiwan Strait · · · · Zhou Jian, Wang Mingyu	(61)

本刊实行双向匿名审稿制度 本刊不以任何方式收取任何费用